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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Erik Svanfeldt (S) om större 
depå på Saltsjöbanan 
 
Region Stockholm har meddelat att man ska investera i nya moderna vagnar på 
Saltsjöbanan. Med anledning av detta frågar interpellanten hur Nacka kommuns planering 
ser ut för att Saltsjöbanans framtida behov av en utvidgad eller ny större depå med 
skalskydd ska kunna tillgodoses. 
 

Mitt svar är följande: 
Saltsjöbanan fyller en viktig funktion för framkomligheten i Nacka och är dessutom en del 
av vår kulturhistoria. Det är ett uppskattat och smidigt transportmedel, men den behöver 
moderniseras och bli mer tillgänglig och vi har från Nackas sida tagit initiativ i den 
riktningen.  
 
Det pågår nu ett gemensamt arbete mellan Nacka kommun och Region Stockholm om 
utveckling av Saltsjöbanan. Arbetet har resulterat i ett förslag till avsiktsförklaring mellan 
parterna för att säkerställa en långsiktigt trygg, bekväm och kapacitetsstark Saltsjöbana som 
går in till Slussen och som möter både dagens och framtidens resandebehov.  
 
I avsiktsförklaringen tas ett samlat och gemensamt grepp på utvecklingen av Saltsjöbanan. 
Frågor som tas upp är bl a nya moderna vagnar, dubbelspår för att kunna öka turtätheten, 
principer för hur en upphöjning av Saltsjöbanan vid Nacka station ska kunna gå till samt 
markregleringar som Region Stockholm och Nacka kommun behöver för utvecklingen. 
Även depåfrågan finns med i avsiktsförklaringen och det är en av de frågor som behöver 
utredas vidare, dvs hur regionens behov ser ut och vilken typ av depå- eller 
uppställningsfunktion som efterfrågas. Det är, som konstateras i interpellationen, ett 
huvudsakligt ansvar för Region Stockholm, men Nacka ska givetvis medverka till en så bra 
och smidig lösning som möjligt.  
 
 
 
Mats Gerdau (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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